

Title (en)

Prefabricated panels for building constructions.

Title (de)

Vorgefertigte Platten für Baukonstruktionen.

Title (fr)

Panneaux préfabriqués pour la construction de bâtiments.

Publication

EP 0117807 A2 19840905 (FR)

Application

EP 84400322 A 19840216

Priority

FR 8302652 A 19830218

Abstract (en)

Panels of the type comprising two rectangular plates (1, 2) separated by elongate blocks (3) of expanded polystyrene arranged parallel to one another and substantially perpendicular to the longitudinal edges of said plates (1, 2), characterised in that the length of the blocks (3) is less than the width of the plates (1, 2), so leaving a free space between each of their ends and the corresponding longitudinal edges of the plates (1, 2).
<IMAGE>

Abstract (fr)

Construction. Panneaux préfabriqués pour la construction de bâtiments du type comprenant deux plaques (1, 2) rectangulaires séparées par des cales (3) allongées en polystyrène expansé disposées parallèlement entre elles et sensiblement perpendiculairement aux bords longitudinaux desdites plaques (1, 2), caractérisés en ce que les cales (3) ont une longueur inférieure à la largeur des plaques (1, 2) de manière à ménager entre chacune de leurs extrémités et les bords longitudinaux correspondants des plaques (1, 2) un espace libre.

IPC 1-7

E04C 2/34

IPC 8 full level

E04C 2/36 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04C 2/36 (2013.01)

Cited by

WO9102865A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0117807 A2 19840905; EP 0117807 A3 19860514; FR 2541337 A1 19840824; FR 2541337 B1 19871120

DOCDB simple family (application)

EP 84400322 A 19840216; FR 8302652 A 19830218